



特性:

- 全頻多功能線性音柱系統
- 有效控制聲音傳播方向和範圍
- 多種顏色可選、容易融入建築風格
- 覆蓋水平範圍寬廣
- 清晰的語音表現
- 阻抗切換
- 專屬安裝組件
- 多個揚聲器可進行級聯

Features:

- Full range multi-function linear sound column system
- Effectively control sound direction and coverage
- Multi color,easy for building matching
- Wide coverage
- Clear sound
- Resistent switch
- Special flying parts
- Different speaker can connect

描述:

LS8652是一款全頻多用途線性音柱揚聲器，根據線性陣列原理設計。採用覆蓋角度為90° x60° 橢圓形寬頻恒定指向性波導裝載2x1.33"鈦膜高頻壓縮驅動單元，4x6.5"全頻驅動單元，完美的箱體設計，體型仔秀優雅，語音清晰自然真實。適用於多種條件下的室內固定安裝或臨時表演使用，給商業建築環境中的聲音分布提供有效解決方法和應用。它可以單獨使用，也可以和LS8650級聯使用。配合其它系列超低頻擴展低頻段。LS8652使用15mm多層樺木膠合板制造箱體、堅固環保塗層保護外殼，多種顏色可選。音箱採用圓孔金屬網罩內貼聲學透聲海綿作揚聲器保護，頂底面裝置了級聯安裝組件，接線板裝有NL4并行接口。

Description:

LS8652 is a full range multi using sound column speaker,designed according to line array.90°x60°oval wide frequency firm directing horn loaded with 2x1.33" titanium compression driver,and 4x6.5" full range units,perfect cabinet design,thin and elegant,sound clear,natrural and true.Suitable for all indoor permanent installation conditions or temporary use,provide effotive solution and applycation to commercial building environment sound distribution.Can use individually or connect with LS8650. Use with other subwoofer to extend LF.LS8652 is made of 15mm multi layer birch plywood cabinet,strong environmental paint,multi color for choose.Covered by round hole metal grille(sticked acoustic sound through foam inside),there are connecting parts on top and bottom,also NL4 parallel wire pole.

應用:

- 宗教場所、禮堂
- 會議室、多用途空間
- 娛樂場所、餐廳和酒吧
- 交通設施、體育場館
- 圖書館、博物館
- 購物中心、學校
- 小型表演、演講

Applications:

- Religion place,auditorium
- Meeting room,multi-function place
- Entertainment places,canteen,bar
- Trafic place,stadium
- Library,museum
- Shopping center,school
- Small show,speech

Specifications規格

System 系統

Frequency Range 頻響	70 Hz - 19 kHz @ (± 3 dB)
Sensitivity 系統靈敏度	99 dB SPL (1W @ 1m)
Nominal Impedance 阻抗	16 ohms
Power Handing 功率	200 watts (rms額定), 400 watts (program節目), 800 watts (peak最大)
Maximum SPL 最大聲壓	121 dB
Crossover Frequency 分頻點	80 Hz

DRIVERS 驅動器

Low Frequency 低頻	4 x 6.5(in) 460 mm dia (直徑), 38 mm(4in)voice coil dia (音圈直徑)
High Frequency 高頻	2 x 1.33(in) 33 mm voice coil dia (音圈直徑), 26 mm(1in)throat dia (喉徑)

PHYSICAL 箱體

Enclosure Construction 箱殼	15 mm birch plywood with structured (樺木夾板)
Finish 表面	Wear-resistant textured black paint (黑色耐磨粗點噴漆)
Input Connectors 連接器	Speakon NL 4x2
Dimensions 尺寸 H x W x D	1200 mm x 210 mm x 240 mm
Net Weight 重量	20 kg

Overall dimensions

